
Бериз Белкић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Посланица Азра Хаџиахметовић 

добила је одговор од два министарства. Савјет министара БиХ је оба одговора 

прослиједио. Једно од министарстава, нисмо могли утврдити које је, одговара да се чека 

сагласност Представничког дома БиХ, односно Парламентарне скупштине БиХ, да би 

Предсједништво ратификовало Споразум. А друго министарство одговара да се само 

чека објава у ''Службеном листу БиХ'', јер је процедура завршена. Дакле, једноставно 

сада се не зна шта је од ово двоје тачно. И молимо Савјет министара БиХ да види, да то 

усагласи. И нема потребе опширно, рецимо један одговор је читав историјат, кад су 

малтене преговори почели, па потписи... Једноставан одговор, треба рећи објављен, 

необјављен, на снази је, није на снази, и то је то.“ 

 

 


